



## STYRELSEMÖTE

**Tid:** Tisdag 5.3.2024 kl. 18.30

**Plats:** Brändö LS

**Närvarande:** Mats Godenhjelm, Sabina Vacker, Olga Klementieva, Daniela Holm, Jonna Sundberg, Robert Riska, Matti Raita (från punkt 6), Alexander Holmberg (lärarrepresentant).

### 1. Mötet öppnas

Mats Godenhjelm fungerade som ordförande, mötet öppnades 18:36.

### 2. Val av protokolljusterare

Matti Raita valdes till protokolljusterare.

### 3. Val av sekreterare

Robert Riska valdes till sekreterare.

### 4. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

### 5. Godkännande av föregående mötesprotokoll:

<https://drive.google.com/file/d/1095cYadYqyuuJ2somgiGvnQ9SKgDozL0/view?usp=sharing>

Protokollet godkänns per e-post.

### 6. Lägesrapport om skolans planer och önskan om stöd (rektor eller lärarrepresentant)

(t.ex. Läger och utflykter, önskemål som skolan har)

- Torsdag 7.3 ordnas skiddag i Kokon, 10 vårdnadshavare plus lärare deltar och 3 skidlärare är bokade.
- Disco ordnas torsdag 11.4 av åk 5 och 6 för barnen i åk 3-6.
- Skolkalendrar skulle behövas, principen har varit att i åk 3 har alla fått, medan i åk 4, 5 och 6 har de elever som vill ha fått önska. Samma system önskas för inkommande läsår och kostnaden är 6-7 euro per kalender. Styrelsen godkänner att kalendrar skaffas enligt samma system som tidigare för nästa år.
- Taktila hjälpmedel har diskuterats på tidigare möten och Matti skickar bild på exempel till Alexander.
- Det kanske finns möjlighet att pröva på padel eller besöka en ishall. Om det finns möjlighet för klasserna att göra en sådan utflykt skickar Acke förslag med kostnad till HoS och vi beslut fattas på Whatsapp.



- Enligt planen skulle åk 6 åka på utfärd med övernattnig nästa år och man hoppas att det ska kunna genomföras, planeringen fortsätter med liknande upplägg och budget som tidigare (ca 6000 euro).

## 6. Föreningens ekonomi

- MobilePay & Bankkonto: Vid användningen av MobilePay för betalning av klubbavgifter är det svårt att se information om betalningen: Mats, Matti och Sabina kollar med Linda hur det ska göras och för vilka ändamål det är vettigt att använda MobilePay.
- Kassaflöde (medlemsavgifter, klubbavgifter, utgifter mm.)  
<https://docs.google.com/spreadsheets/d/1q75hOQCIGYXR3kzIC7-1LuUUpOj-ONSA0T2spWsKmZc/edit?usp=sharing>  
Inget särskilt att nämna i det här skedet ännu.
- Räkningar / Utgifter  
Inget nytt har kommit in, större kommande utgifter är skiddagen och klubbarna för vilka fakturor kommer småningom.
- Kassatäckningsrätten? Mats, Matti och Linda är de som ska ha kassatäckningsrätt.
- Genomgång av betalda klubbavgifter och påminnelse (även medlemsavgiften) Matti och Mats kollar klubbavgifterna.

## 7. Stödansökningar och stipendier

- Januari: Brita Maria Renlunds Stiftelse: 5 000€ erhållet, inte för skiddag men till exempel för kultur.
- Utvärdering av BMS ansökningsprocess: Jonna intervjuas nästa vecka.
- Kommande ansökningar
  - Brändö Hembygdsfond i mars för klubbarna, innan det behövs redovisning av förra årets bidrag.
  - Stiftelsen tre smeder i mars, för kultur och idrottsverksamhet.
  - BMH stiftelse och RELEX för natur, skolan kan ansöka och det kunde närmast vara nåt som en klass kan ansöka för någon utflykt.

## 8. Sammanfattning av julfesten 2023

- Julcafé 501 € (avgifter 8,94 €)
- Lotteri 913 € (avgifter 16,13 €)
- Café handkassa 590 €
- Lotteri handkassa 175 €

**Totalt: 2 179€**

### Erfarenheter och lärdomar:

- Lyckat evenemang - lotteriet sålde slut och cafét hade bra försäljning även efter festen. Lyckat att ha julcafé i matsalen.



- Många aktiva föräldrar och barn deltog i arrangemangen.
- December är en stressig tid för många, insamling av lotterivinster kunde därför redan påbörjas i november.
- HoS styrelsemöte kunde ordnas i början av december.
- En till ring med lotter kunde säljas för att öka intäkterna, små vinster som senaste gång lades ihop kunde användas för att fylla en ring till.
- Någon av de stora lockande vinsterna kan användas bättre i marknadsföring.

#### **9. Kommande datum**

- Årets skiddag i KokonSkiddag 7.3
- Vårens disco för åk 3-6: 11.4
- Midvinterfest degerö 16.3
- Något för åk 1-2, inget föreslås ordnas i vår. Inträdesavgift som inkluderar trakteringen kunde införas för nästa höst Halloweendisco, intäkterna till HoS på samma sätt som av övriga årskurser ordnade verksamhet
- Brändödagen i augusti, program kunde ordnas till förmån för lägerskola, diskussionen fortsätter på nästa möte.

#### **10. Klubbverksamheten**

- Klubbarna för våren 2024 - bra deltagande
- Seglingsklubb utreds
- Yogaklubben osäker
- Klubbar hösten 2024, planeringen påbörjas småningom mellan klubbansvariga

#### **11. Information från förbundet**

-

#### **12. Övriga ärenden och idéer för att ge en guldkant åt eleverna (alla)**

Brändö-dagens program diskuterades och var och en funderar inför nästa möte hur det kunde genomföras.

Ost & vinkväll föreslås som evenemang för klassföräldrar direkt på hösten, för att öka samhörigheten och förbättra samarbetet mellan HoS och klassföräldrar för resten av året.

#### **13. Datum och plats för följande möten**

Nästa möte är den 7.5.2024 18:30 på skolan, innan det kollas klubbarna och bokföringen så att allt är klart i maj eller senast före midsommar.

#### **14. Mötets avslutande**

Mötet avslutades 19:41.